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Valtuusto 24.04.2023 § 38    
      
     
   Valtuutettu Jarmo Kokkoniemi esitti kysymyksen hyvinvointialue Pohteen  
   kehityskeskustelusta ja Kalajanjoen uomahankkeesta. 
 
   Kunnanhallituksen puheenjohtaja Sari Huuskonen kertoi kunnan   
   työntekijätilanteesta.  
 
   Valtuutettu Timo Kemppainen esitti kysymyksen, onko huonokuntoisten teiden  
   asioista oltu yhteydessä ylempiin tahoihin. 
 
   Valtuuston puheenjohtaja Mervi Niskakoski kertoi kunnan energiatyöryhmän  
   nimeämisestä ja kehoitti luottamushenkilöitä ilmaisemaan kiinnostuksensa  
   kunnanhallituksen puheenjohtajalle. 
 
  
Päätös Valtuusto merkitsi muut mahdolliset asiat tiedokseen. 
 


